
 

Bagsværd Skole 
Bagsværd Hovedgade 60, 2880 Bagsværd 
Telefon: 39 57 31 00 
E-mail: bagsvaerd@gladsaxe.dk 
 

Skolebestyrelsesmøde	
referat	
	
Mandag	d.	16.	maj		
	
Mødeleder:	Anne	
Referent:	Rikke		
	
	
1.	Nyt	fra:		
Skoleledelsen:	
”Deltagelsesmuligheder	for	alle”,	ny	organisation.	
Gladsaxe	kommune	starter	en	stor	indsats	på	alle	skoler,	hvor	vi	på	nye	måder	skal	arbejde	med	at	lave	skole	for	
alle	–	hvor	det	tværprofessionelle	samarbejde	skal	være	mere	tydeligt.	
Det	vil	betyde	i	den	første	opstart	og	den	strukturelle	ramme,	at	der	vil	komme	5-7	medarbejdere	og	fra	Familie-	og	
rådgivning	ud	og	være	fast	forankret	på	skolen.	Derudover	vil	der	komme	en	teamleder	for	gruppen	ud	på	skolen.	
Både	teamleder	og	medarbejdere	skal	indgå	i	fortættet	samarbejde	med	den	samlede	skole.	
Med	dette	ønskes	at	vi	i	det	allerede	eksisterende	samarbejde	kan	veksle	mere	tid	til	at	være	”mere	mødetid	med	
børnene	end	mødetid	om	børnene”.	
Økonomisk	er	denne	organisatoriske	ændring	neutral	for	skolen.	
	
Skolestartere	
Processen	omkring	opstart	af	nye	0.klasser	er	godt	i	gang.	Procesplanen	kan	følges	på	skolens	forside.	
Skoleåret	22/23	starter	med	3	0.klasser.	
	
Grovværksted	
I	forbindelse	med	skoleåret	22/23	vil	vi	få	frigivet	det	lokale	i	indskolingen	der	oprindeligt	var	planlagt	til	at	være	
grovværksted.	
Det	bliver	nu	muligt	at	etablere,	da	vi	ikke	skal	benytte	det	til	klasselokale	i	kommende	skoleår.	
	
Arbejdstilsynet	var	på	uanmeldt	besøg	i	april,	hvor	de	kom	for	at	inspicere	SFO.	Som	samlet	indskoling	betød	det	så	
også,	at	vi	særligt	ift	det	fysiske	arbejdsmiljø,	så	på	hele	indskolingen.	
Besøget	afstedkom	et	opfølgende	besøg,	hvor	der	blev	set	på	varme/kulde-broer	ved	indskolingens	trappeparti	og	
hovedindgang,	da	der	konstateres	store	udsving	i	både	forhold	til	kulde	og	varme.	
	
Vi	har	fået	2	påbud:		
1.	udbedring	af	mindre	fliseområde	udenfor,	hvor	der	mangler	et	stykke	flise	–	det	skal	være	udbedret	juli	2022.	
2.	Udbedring	af	kuldeforhold	v	indgangspartierne	i	indskolingen	–	det	har	vi	fået	et	år	til	at	udbedre.	
	
Skolen	er	indgået	i	samarbejde	med	ejendomsservice	med	henblik	på	at	få	fundet	bæredygtige	løsninger	på	det	på-
gældende	kuldeproblem	ved	indgangspartierne	i	indskolingen.	
	
FF	22/23,	status	
Pædagoger	er	landet.	
Lærere	landes	i	slutningen	af	maj/start	juni.	
	
Brug	af	digitale	læremidler.	Endeligt	udkast	blev	udarbejdet	af	bestyrelsen	26.2.20	og	ligger	ude	på	skolens	forside.	
Som	en	del	af	dette	princip	gælder,	at	de	enkelte	årgange	skal	udfærdige	konkrete	retningslinjer	for	den	enkelte	år-
gang	der	er	i	tråd	med	de	fælles	retningslinjer	for	brug	af	digitale	læremidler.	
	
Formanden:	
Skolerådsmødet	havde	fokus	på:	
GXU	
Devices	i	undervisningen	og	digital	parathed	
Øget	fokus	på	at	benytte	online-undervisning	til	at	tænke	mere	alsidigt	ift	undervisning	der	kan	nå	alle.	Også	en	mu-
lighed	for	at	nå	flere	med	skoleværging.	
	
Ole	Michael:	
Fremtidens	skole	–	blandt	andet	fokus	på	særlige	behov	–	både	de	udfordrede	og	de	særligt	dygtige	samt	fokus	på	
bevægelse	og	alsidighed	i	skolen	for	alle.	
	
Inspirationskatalog	
	
Eleverne:		
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Den	sidste	tid	har	været	fyldt	op	med:	
Galla	
Kantine	
Prøver	
Sprogbrug	
	
Anders	A.	understreger,	at	det	for	skolebestyrelsen	er	en	væsentlig	pointe,	at	der	fastholdes	et	fælles	fokus	og	ar-
bejde	med	indsatsen	omkring	sproget	på	Bagsværd	skole	fra	både	elev-	og	medarbejderside.	
	
	
2.	Principper	for	skolehjem		
-	Samarbejde	på	BGS	
Fælles	gennemgang	og	tilretning	af	udkast.	
Den	endelige	version	blev	besluttet.	
	
-	Samtaler	på	BGS	
Fælles	gennemgang	og	tilretning	af	udkast.	
Den	endelige	version	blev	besluttet.	
Den	endelige	version	skal	ud	i	MED-udvalget	inden	det	kan	betragtes	som	endeligt	besluttet.	
	
Spørgsmål	til	skole-hjem-samtalers	varighed	og	hyppighed	ønskes	taget	op	som	selvstændigt	punkt	på	et	andet	
møde.	
	
	
3.	Kvalitetsrapport	21	(o,	d)	45	min		
Jesper	gennemgår	kvalitetsrapporten	i	overordnede	tal	og	gennemgår	enkelte	nedslag.	
	
Anders	A.	fremhæver	vores	meget	flotte	placering	på	trivselsparametre	ud	over	også	at	fremhæve	vores	socioøko-
nomiske	niveau	i	forhold	til	placering	på	karaktér-parametre.	
	
	
4.	Bevægelse	i	undervisningen,	Status	på	BGS	(o,	d)	30	min		
Herunder	en	orientering	om	projekt	”Sunde	børn”	
	
Diverse	eksempler	blev	fremhævet	fra	både	elever,	medarbejdere	og	forældre.	
Særligt	blev	der	talt	ind	i	mountian-bikes	i	udskolingen,	lærings-	og	aktivitetsforløb	med	AB-samarbejde,	åben	hal,	
diverse	UV-forløb.	
	
	
5.	Eventuelt	(o)	10	min	
Juni	måned	for	3.klasserne:	Der	blev	spurgt	til	fælles	udmeldinger	til	forældregruppen	omkring	overgang,	følgeord-
ning	og	andre	praktiske	forhold	–	der	er	ønske	om,	at	der	kommunikeres	ud	omkring	de	praktiske	forhold	i	juni	må-
ned.	
	
	
	
6.	Afsked	med	formand	og	bestyrelsesmedlemmer		
Der	blev	taget	sig	tid	til	at	sige	alle	afgående	medlemmer	et	stort	tak	for	deres	indsats.	
Et	særligt	stort	tak	til	den	afgående	formand,	for	hans	indsats	og	engagement.	
	
	
	
Fremtidige	punkter	
S/H-samtaler,	varighed	og	hyppighed	
Hvordan	arbejdes	der	med	læringstrivsel	–	og	et	særligt	blik	på	drengenes	motivation	for	skole	og	læring	(bevæ-
gelse	værende	en	nøgle)	


